

上海大江(集团)股份有限公司 2007年半年度报告摘要

重要提示 1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

2.1 公司基本情况 2.1.1 公司基本情况 2.1.2 公司主要财务数据和指标 2.1.3 主要会计数据和财务指标

Table with financial data including assets, liabilities, and equity components for Shanghai Dajiang Group Co., Ltd.

2.2 非经常性损益项目 2.3 国内外会计准则差异 2.4 股本变动及股东情况 3.1 股份变动情况表

Table showing shareholder information, including names, shareholdings, and percentages for various shareholders.

3.2 控股股东及实际控制人变更情况 3.3 控股股东及实际控制人变更情况 3.4 董事、监事和高级管理人员持股变动

Table showing business performance by region, including revenue, operating income, and profit for domestic and foreign markets.

5.1 主营业务及其结构发生重大变化的原因说明 5.2 主营业务盈利能力(毛利率)与上年相比发生重大变化的原因说明

Table showing financial ratios and trends for various metrics like operating margin, return on assets, and return on equity.

6.1 收购、出售资产及资产重组 6.1.1 收购资产 6.1.2 出售资产 6.1.3 非经营性关联债权债务往来

Table detailing acquisition and disposal of assets, including transaction dates, amounts, and descriptions.

6.5.3 其他重大事项的说明 7.1 审计报告 7.2 财务报表

Table showing consolidated financial statements including balance sheet, income statement, and cash flow statement.

Table showing consolidated financial statements for the second half of 2007, including balance sheet, income statement, and cash flow statement.

6.1 收购、出售资产及资产重组 6.1.1 收购资产 6.1.2 出售资产 6.1.3 非经营性关联债权债务往来

Table showing financial ratios and trends for various metrics like operating margin, return on assets, and return on equity.

6.1 收购、出售资产及资产重组 6.1.1 收购资产 6.1.2 出售资产 6.1.3 非经营性关联债权债务往来

Table detailing acquisition and disposal of assets, including transaction dates, amounts, and descriptions.

合并利润表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing consolidated profit statement for the first half of 2007, comparing current and previous periods.

合并现金流量表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing consolidated cash flow statement for the first half of 2007, detailing operating, investing, and financing activities.

合并资产负债表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing consolidated balance sheet for the first half of 2007, listing assets and liabilities.

合并现金流量表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing consolidated cash flow statement for the first half of 2007, detailing operating, investing, and financing activities.

合并资产负债表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing consolidated balance sheet for the first half of 2007, listing assets and liabilities.

母公司资产负债表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing parent company balance sheet for the first half of 2007, listing assets and liabilities.

母公司现金流量表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing parent company cash flow statement for the first half of 2007, detailing operating, investing, and financing activities.

母公司利润表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing parent company profit statement for the first half of 2007, detailing operating and other income.

母公司现金流量表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing parent company cash flow statement for the first half of 2007, detailing operating, investing, and financing activities.

母公司资产负债表 2007年1-6月 编制单位:上海大江(集团)股份有限公司

Table showing parent company balance sheet for the first half of 2007, listing assets and liabilities.